
N-VA dringt aan op nieuw wegdek in Vaart-Noord
Het wegdek van Vaart-Noord is in heel slechte staat. Gijs Degrande dringt 
daarom aan op de vernieuwing van het asfalt: “Op meerdere plaatsen zijn 
barsten, wolken en putten. En die leiden tot gevaarlijke en onveilige situaties, 
in het bijzonder voor de vele fietsers. Vooral het deel vanaf de brug over het 
kanaal tot aan de Kijk Uit is dringend aan vernieuwing toe.” Het gemeente-
bestuur erkende het probleem, maar liet weten geen centen meer te hebben  
om het wegdek te vernieuwen.

Gijs Degrande: “De voorbije jaren bespaarde de meerderheid stevig op het  
onderhoud van het openbare domein. Ze schrapte heel wat kredieten voor  
openbare werken. Jammer, want goed onderhoud is net een kerntaak van de  
overheid. Als een volledige vernieuwing onmogelijk is, dan kan hopelijk op  
zijn minst gezorgd worden voor plaatselijke herstellingen.” 

Nieuwe wandel- en fietsverbinding tussen kanaal en dorpskern?
Tijdens de gemeenteraad van  23 maart 2023 stelde Barbara Vandenbrande voor 
om naast het oude kerkhof in Sint-Joris een extra trap te plaatsen vanaf het kanaal 
tot aan de Kerkstraat: “Zo zorgen we voor een nieuwe wandel- en fietsroute naar 
de dorpskern van Sint-Joris. De verbinding kan meteen de aanzet zijn om van de 
begraafplaats een groene parkader te maken.” 

Het gemeentebestuur reageerde positief op het voorstel, maar liet meteen weten dat 
de verbinding er deze legislatuur niet komt. “Het voorstel keert in elk geval volgend 
jaar terug in ons verkiezingsprogramma”, besluit Vandenbrande.

Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de doelstelling van 80  procent 
werkzaamheidsgraad te bereiken. Maar de federale regering-
De Croo neemt niet één activerende maatregel.

Vlaams Parlementslid
Axel Ronse

Kamerlid
Sander Loones

Algemeen voorzitter
Bart De Wever

Vernieuwing van het asfalt is nodig.

N-VA stelt nieuwe 
wandel- en fietsroute 
voor naar dorpskern 
van Sint-Joris.

N-VA wil slimme ledverlichting op jaagpad 
tussen Bootjes en Miseriestraat
Het jaagpad van de Miseriestraat tot aan het Boothuis is een van de meest gebruikte 
fietspaden in onze gemeente. Heel wat scholieren en pendelaars fietsen dagelijks 
langs de fietssnelweg. Jammer genoeg is er geen verlichting en moet men er dus vaak 
in het donker fietsen. Branco Francois herhaalde tijdens de gemeenteraad van april 
ons voorstel uit 2019: “Zorg voor intelligente ledverlichting langs het jaagpad: licht 
dat aangaat wanneer fietsers of voetgangers er passeren. Ook lichtgevende verf of 
fluorescerende stroken kunnen de fietsveiligheid verbeteren.” Het gemeentebestuur 
beloofde om de vraag door te geven aan de provincie West-Vlaanderen. Die staat in 
voor het beheer van het fietspad. Verder zou het bestuur tegen het najaar van 2023 
een visie ontwikkelen over het stukje fietssnelweg. “Hopelijk houdt men woord en  
gaat men na vier jaar wel ernstig aan de slag met ons voorstel”, besluit Francois.

Zorg voor intelligente verlichting langs het jaagpad.
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N-VA Beernem  
gaat strijd aan met 
Aziatische hoornaar
Lode Vanneste wil dat Beernem de  
strijd aangaat met de Aziatische  
hoornaar: “We vragen het gemeente- 
bestuur om selectieve vallen en lokstof 
te kopen en die ter beschikking van 
lokale imkers te stellen. Die kunnen  
de middelen inzetten wanneer ze  
melding krijgen van een Aziatische 
hoornaar.” Hij riep ook alle inwoners  
op om waarnemingen zo snel mogelijk 
te melden aan een lokale imker via  
vespawatch.be of door een foto te  
sturen naar de milieudienst. 

Zijn er zoveel Aziatische hoornaars?
Uit cijfers van het Vlaamse Bijeninstituut 
blijkt dat in 2021 het aantal verdelgingen 
boven de tweehonderd lag. In 2022 steeg 
dat cijfers naar 1.214 geregistreerde acties 
van verdelging. De verwachting is dat 
de populatie de volgende jaren sterk zal 
toenemen. Dat is een grote zorg voor 
zowel de imkers als de fruitteelt, want 

bovenaan het menu van de Aziatische 
hoornaar staat de honingbij. En die speelt 
een belangrijke rol in de bestuiving van 
onze fruitbloesems. 

Hoe wil de N-VA ze tegenhouden?
De vallen hebben een deksel met  
twee toegangen en zijn overdekt met  
een tunnel. Dat zorgt ervoor dat de 
Aziatische hoornaar niet kan ontsnappen. 
De lokstok die wordt gebruikt, is speciaal 
ontwikkeld tegen de vervelende wesp  
en is een natuurlijke oplossing zonder 
insecticide. De aankoopprijs bedraagt 
amper zes euro. Schepen Jan Vanassche 
(Groen) beloofde ons voorstel af te  
toetsen in de gemeentelijke Bijenwerk-
groep. Jammer genoeg kregen we tot  
nu toe nog geen groen licht.

Nieuwe fietsroute met ‘erfgoedhotspots’ brengt verhalen  
uit Landschapspark Bulskampveld tot leven
Eind april 2023 werd in Beernem de nieuwe Bulskampveld- 
fietsroute gelanceerd. Het nieuwe traject van 56 kilometer  
loodst fietsers via bos en heide door Beernem, Oostkamp,  
Wingene, Ruiselede en Aalter. Dankzij erfgoedhotspots maakt  
u kennis met boeiende verhalen, historische weetjes en leuke  
informatie over het landschapspark. Op dertien plaatsen langs  
de bewegwijzerde route staat een hotspotdrager met een  
QR-code. U kan de dragers herkennen aan hun rode kleur. 

“De Bulskampveldfietsroute heeft verschillende startpunten.  
Het Aanwijs in Beernem heeft de voorkeur, omdat daar de eerste 
hotspot is”, verduidelijkt provincieraadslid Isabelle Vandenbrande. 
“De lancering van de fietsroute kadert in een volledig herwerkt  
fietsaanbod in West-Vlaanderen. De voorbije maanden werden in 
totaal 25 fietsroutes geopend. Westtoer zorgde zo voor een volledige 
herwerking van het fietsaanbod in West-Vlaanderen en integreerde 
daarbij nieuwe paden, natuurgebieden en leukte stopplaatsen.”

Beernem kleurt geel  
tijdens doortocht Ronde  
van Vlaanderen
Heeft u ook zo genoten van de 
doortocht van de Ronde van Vlaan-
deren in onze gemeente? Duizen-
den inwoners stonden langs het 
parcours en zagen hoe Wout Van 
Aert, Tadej Pogacar en alle andere 
wielertoppers langs het parcours 
in Oedelem, Oostveld, Beernem en 
Sint-Joris reden. Ook onze bestuurs-
leden en mandatarissen waren aan-
wezig en deelden samen met het 
Beernemse 11 julicomité gele vlagjes 
en wielerpetjes uit.

Kom genieten van de nieuwe fietsroute.

www.n-va.be/beernem

beernem@n-va.be



Beernems klimaatplan 
raakt niet uit de  
startblokken 
Anderhalf jaar nadat de gemeenteraad van Beernem het  
Lokaal Energie- en Klimaatpact van de Vlaamse Regering  
ondertekende, zijn er amper concrete klimaatacties op het 
terrein gebeurd. Dat bleek uit de rapportering van het Pact 
tijdens de gemeenteraad van 23 februari 2023. 

“Het rapport oogt als een groot, rood knipperlicht. De weinige 
acties die gebeurd zijn, blijken eerdere engagementen en al 
lopende initiatieven te zijn. Bovendien is er de komende jaren 
bitter weinig perspectief voor nieuwe acties. We horen vaak van 
de meerderheid wat men wil doen, maar niet wat men zal doen. 
Laat de rapportering het signaal zijn om eindelijk een versnelling 
hoger te schakelen”, zegt fractievoorzitter Gijs Degrande.

Wat is het Lokaal Energie- en Klimaatpact?
Op 21 oktober 2021 ondertekende de gemeenteraad van Beernem 
het Lokaal Energie- en Klimaatpact van de Vlaamse Regering. 
Daarmee engageert Beernem zich om hun klimaatambities  
verder op te drijven en daarbij in te zetten op vier werven: 
vergroening, energie, mobiliteit en regenwater. Per werf zijn er 
verschillende doelstellingen. Daarnaast krijgt Beernem subsidies 
van de Vlaamse overheid voor de realisatie van concrete acties.

Waarvoor gebruikt Beernem de subsidies?
Uit de eerste rapportering blijkt dat de subsidies die Beernem 
ontvangt enkel gebruikt worden voor de financiering van eerdere 
engagementen en lopende initiatieven. Bijzonder opvallend was 

dat schepen Vanassche (Groen) tijdens de gemeenteraad zelf 
toegaf dat de gedane acties onvoldoende zijn.

Wat wil N-VA Beernem doen?
Gijs Degrande: “Het einde van de legislatuur nadert en het is 
duidelijk dat er de voorbije jaren amper klimaatacties waren in 
Beernem. Tegelijk stemden cd&v, Vooruit en Groen systematisch 
elk N-VA-voorstel weg. Denk maar aan een Boom voor elke  
Beernemnaar, de realisatie van onthardingsprojecten, de aan-
plant van schaduwbomen of het voorzien van bufferbekkens. 
Verschillende van die acties komen nu wel terug in het Klimaat-
pact. Dat is positief, maar het is jammer dat er intussen kostbare 
tijd is verloren. Er ligt nog bijzonder veel werk op de plank en dat 
is nog positief uitgedrukt. Laat het een signaal zijn voor de meer-
derheidspartijen om eindelijk een versnelling hoger te schakelen.”

N-VA deelde valentijnschoco- 
laatjes uit aan de bewoners van  
Scherpestraat en Beernemstraat
Naar jaarlijkse gewoonte deelden we rond Valentijn chocolaatjes 
uit aan onze inwoners. Dit keer voorzagen we een attentie aan de 
bewoners van de Scherpestraat en de Beernemstraat. 

Raadslid Lien De Wispelaere: “In 2015 gaf de N-VA het startschot 
voor de vernieuwing van de riolering en het fietspad in de beide 
straten. Intussen zijn we bijna acht jaar verder en loopt het project 
op zijn einde. De werkzaamheden brachten uiteraard wat hinder 
en ongemakken met zich mee. Met de valentijnsactie willen we 
de bewoners een hart onder de riem steken.”

N-VA Beernem vraagt concrete klimaatacties.

Wij deelden  
chocolaatjes uit 
voor Valentijn.

www.n-va.be/beernem



N-VA Beernem wil extra houtkanten aanplanten en uitbreiden
Tijdens de gemeenteraad van maart stelde Lode Vanneste voor om in te tekenen op de Vlaamse projectoproep Houtkanten 
2022: “De gemeente kan zo een bedrag van 50.000 euro krijgen voor de aanplant van houtkanten langs bermen, wegen of  
waterlopen. Houtkanten zijn bomen, struiken en hagen, breder dan een bomenrij. Die landschapselementen zijn bijzonder 
goed voor het klimaat en de diversiteit in onze gemeente.”

Vreemd genoeg weigerde schepen Jan Vanassche (Groen) om het project in te dienen bij de Vlaamse Overheid. “Een maand eerder 
riep hij tijdens de gemeenteraad de hogere overheden nog op om extra centen te voorzien. Daarmee hoopt hij de Beernemse  
klimaatdoelstellingen te behalen in het kader van het Lokaal Klimaat- en Energiepact. Nu de Vlaams overheid met extra middelen 
komt, weigert hij om een project in te dienen. Kan u nog volgen?”, aldus Lode.

N-VA vraagt opnieuw  
inrichting van  
zomerschool

Ook dit jaar stelde Jef Vansteenhuyse 
tijdens de gemeenteraad de inrichting 
van een zomerschool voor: “Zomer-
scholen bieden de meest kwetsbare 
kinderen en jongeren in Beernem  
veel kansen. Een recente studie van  
de KU Leuven toonde aan dat de  
scholen een buffer vormen tegen 
leerachterstand. Bovendien maakt 
minister van Onderwijs Ben Weyts 
ook dit jaar tien miljoen euro vrij 
voor scholen en leerlingen die tijdens 
de zomer leerlingen met leerachter-
stand bijspijkeren.”

Toch weigert de meerderheid voor  
het vierde jaar op rij in te gaan op ons 
voorstel. Volgens schepen van  
Onderwijs Ruben Strobbe (cd&v) is in 
Beernem geen nood aan een zomer-
school. “Blijkbaar is onze gemeente de 
uitzondering in Vlaanderen en is er 
geen nood aan extra ondersteuning van 
kwetsbare scholieren. Onbegrijpelijk. 
En een grote nalatigheid van de meer-
derheid”, besluit Jef Vansteenhuyse.

N-VA wil prijs voor ondernemers met 
originele, Nederlandstalige naam
De N-VA wil in Beernem elke twee jaar de Norbert Fonteyne-prijs toe-
kennen aan een nieuw of vernieuwd bedrijf met een spitsvondige of plaats-
gebonden, Nederlandstalige benaming. Zo motiveren we ondernemers om 
te kiezen voor een Vlaamse naam. Helaas werd het voorstel weggestemd.

Wat zou de prijs inhouden?
Lode Vanneste: “De laureaat zou naar aanleiding van de Vlaamse feestdag 
een origineel uithangbord krijgen. Zowel het bedrijf, de uitbater zelf als de 
inwoners kunnen een kandidatuur indienen, maar moeten wel  toelichting 
geven bij de naam. Waarom precies die naam?” 

Vanwaar de naam Norbert Fonteyne-prijs?
Voor de naam van de nieuwe prijs koos Lode bewust voor Norbert Fonteyne. 
De man groeide begin vorig eeuw op in Oedelem en was naast onderwijzer 
een gevierd romanschrijver. 

Waarom komt de prijs er niet?
Het N-VA-voorstel werd jammer genoeg weggestemd door cd&v, Groen en 
Vooruit tijdens de gemeenteraad van april.

Gemeenteraad stemt 
voorstel voor Norbert 
Fonteyne-prijs weg.

www.n-va.be/beernem

n-va Beernem



Vier jaar na N-VA-voorstel rolt Beernem European Disability Card uit
De gemeente Beernem wordt eindelijk partner van de European Disability Card. “Met die gratis kaart kunnen personen met 
een beperking gemakkelijker deelnemen aan sport-, cultuur- en vrijetijdsactiviteiten”, stelt Branco Francois. 

Tijdens de gemeenteraad van maart 2019 stelde Francois al voor om in 
het project van de European Disability Card te stappen. Meerderheids-
partijen cd&v, Groen en Vooruit stemden het voorstel van de N-VA toen 
weg, maar beslissen vier jaar later om het systeem toch uit te rollen.

 “Dankzij de kaart kan men genieten van korting, een voorbehouden 
plaats of een ander voordeel  zonder onnodige discussies te moeten 
aangaan. Het is voor de man of vrouw achter de balie niet altijd even 
duidelijk of iemand in aanmerking komt voor een voordeel. Ook  
Beernem gaat nu voordelen bieden voor verschillende initiatieven.  
Voor de N-VA is een inclusieve gemeente op maat van ieders behoefte 
een absolute prioriteit. We zijn bijzonder tevreden dat ons voorstel  
nu toch wordt gerealiseerd”, besluit Branco.

Voetballers spelen op Den Akker op half verlicht veld
De gemeente Beernem weigert al bijna twee jaar om de verlichting op het tweede voetbalveld van Den Akker aan te passen. 
“Het gemeentebestuur laat op die manier de vele voetballers van VVC Beernem opnieuw in de steek. Niet alleen spelen ze al 
jaren op zowat de slechtste voetbalvelden in de provinciale afdelingen. Ze moeten ook nog eens trainen op een veld dat amper 
verlicht is”, verduidelijkt Lode Vanneste.

In 2021 legde TC Smash nieuwe padelvelden aan op de site van 
Den Akker in Oedelem. Door de aanleg van die velden moest 
het tweede voetbalveld op de site versmald, verschoven en  
heraangelegd worden. Daardoor moesten ook de spots van  
de verlichting van het voetbalveld opnieuw gepositioneerd  
worden. Maar twee jaar later is dat nog altijd niet gebeurd.

Nadat Lode de situatie een eerste keer had aangekaart tijdens 
de gemeenteraad van november 2022, diende hij in februari een 
nieuwe, schriftelijke vraag in bij de bevoegde schepen Patricia 
Waerniers (cd&v). Maar zij weigert halsstarrig en schrapte  
zelfs het bedrag van 16.500 euro dat in de begroting voorzien 
was voor de aanpassing van de verlichting. “Voetbal is  
voornamelijk een wintersport. Dan mag men toch verwachten 
dat er minstens een veld is op Den Akker dat over voldoende 
verlichting beschikt”, besluit Vanneste.

N-VA Beernem aanwezig op 
zinderend partijcongres
In het weekend van 12, 13 en 14 mei zakten duizenden 
N-VA-leden af naar Antwerp Expo voor een groot 
ledencongres dat zondag zijn apotheose kende met een 
massaal goedgekeurde congrestekst. Op zaterdag waren 
drieduizend leden aanwezig voor stevige debatsessies 
rond een leefbaar en innovatief Vlaanderen, een warm 
en weerbaar Vlaanderen, een democratisch en sterk 
Vlaanderen en een verantwoordelijk en welvarend 
Vlaanderen. Ook onze fractievoorzitter Gijs Degrande 
en verschillende mandatarissen uit Beernem waren  
aanwezig. Herkent u hen tussen de andere N-VA’ers?

Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)

76,7

8,4

0%

10%

20%

30%

40%

50%

60%

70%

80%

90%

Vlaams Gewest Waals  Gewest Brussels Gewest

3,2
11,5

65,265,7

Bron: Statbel, 20/03/2023 (Jaargemiddelde 2022)

Doelstelling

Vlaanderen Wallonië Brussel

2012

100

110

120

130

140

150

160

170

180

190

2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022

Stijgend aantal
arbeidsongeschikten

Bron: Steunpuntwerk

Index (2012=100)

Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de doelstelling van 80  procent 
werkzaamheidsgraad te bereiken. Maar de federale regering-
De Croo neemt niet één activerende maatregel.

Vlaams Parlementslid
Axel Ronse

Kamerlid
Sander Loones

Algemeen voorzitter
Bart De Wever

N-VA Beernem wil een inclusieve gemeente op maat van ieders behoefte.

Pas de verlichting op het tweede voetbalveld 
van Den Akker aan voor onze voetballers.

www.n-va.be/beernem

beernem@n-va.be



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
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Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)

76,7

8,4

0%

10%

20%

30%

40%

50%

60%

70%

80%

90%

Vlaams Gewest Waals  Gewest Brussels Gewest

3,2
11,5

65,265,7

Bron: Statbel, 20/03/2023 (Jaargemiddelde 2022)

Doelstelling

Vlaanderen Wallonië Brussel

2012

100

110

120

130

140

150

160

170

180

190

2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022

Stijgend aantal
arbeidsongeschikten

Bron: Steunpuntwerk

Index (2012=100)

Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de doelstelling van 80  procent 
werkzaamheidsgraad te bereiken. Maar de federale regering-
De Croo neemt niet één activerende maatregel.
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